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Zapisnik 

Sa VIII - (osme) redovne sednice Komiteta za politiku i finansije, održane: 14.09.2023. 

 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Razmatranje materijala Skupštine za VIII sednicu, 

3) Eventualno… 

 

Uran Halimi : Ako ste spremni, tek počinjemo. Hvala što prisustvujete, nadam se da ste imali 

odličan odmor! Danas smo zakazali VIII redovnu sednicu za 2023. godinu KPF-a i istovremeno 

je predložen ovaj dnevni red : prva tačka je usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka, druga 

tačka je razmatranje materijala Skupštine za VIII sjednicu. U skupštinskom materijalu, druga tačka 

je Predlog odluke za raspolaganje od opšteg javnog interesa u selu Restelica, treća tačka je Predlog 

odluke za ukidanje Odluke broj 11832/23 od 26.05. .2023, radi se o deponiji u selu Rrenc. Četvrta 

tačka je Predlog odluke za ukidanje Odluke od 26.05.2023. godine, radi se o Pumpi ispred 

Autobuske stanice u Dragašu. Sledeća tačka u nizu je Predlog odluke za davanje nepokretnosti na 

korišćenje, reč je o objektu namenjenom za poštu u selu Bresanë. Sljedeća tačka u nizu je Prijedlog 

odluke za pokretanje postupka za izradu Plana razvoja opštine. Pod sedam je Prijedlog odluke za 

pokretanje postupka za izradu Zonske karte opštine. Osma tačka je usvajanje Budžeta za 2024. 

godinu, a imamo posljednju, eventualnu tačku. Ako bi neko želio da razgovara prije nego što 

počnemo s tačkama dnevnog reda? Zatim stavljamo dnevni red na glasanje. Ko je za ovu agendu? 

Protiv? Uzdržanih? Imamo 7 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, ovaj dnevni red prolazi. 

Nastavljamo sa prvom tačkom, odobrili smo zapisnik sa zadnjeg sastanka. Hoće li neko da uyme 

rec? Ako ne , stavljamo na glasanje. Ko je za ovu tačku? Protiv? Uzdržanih? 5 glasova za, nula 

protiv i nula uzdržanih. Nastavljamo sa razmatranjem materijala sednice Skupštine, u drugoj tački 

imamo Predlog odluke za zaštitu opšteg javnog interesa u selu Restelica. Ako neko želi da 

razgovara u vezi ove tacke? Predsednik želi da razjasni o čemu je riječ. 

Bedžet Dželadini : Poštovani predsedavajuće, potpredsedniče, poštovani članovi KPF-a! Pozdrav, 

hvala na učešću na ovom sastanku. Riječ je o Prijedlogu odluke za proglašenje javnog interesa, 

radi određivanja lokacije za izgradnju sabirnog mjesta komunalnog otpada površine 293 kvadratna 
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metra. Radi se o lokaciji na ulazu u Restelicu, ispred Tunela. To nije opštinsko vlasništvo, 

vlasništvo je šumarstva. Tamo želimo da napravimo kuću za odvoz smeća, kao što imamo u selu 

Brod. U tu svrhu predlažemo da se odlukom Skupštine taj dio proglasi za javni interes, kako bi se 

potom pristupilo zahtjevu Vladi da nam taj dio ustupi odlukom Vlade. Za to smo ranije poslali 

zahtjev Ministarstvu šumarstva, ono nije vratilo zahtjev, rečeno nam je da idemo po proceduri koju 

želimo, a sad ću ja to ispoštovati, znači da to proglasimo javnim interesom i onda posaljemo zahtev 

u Vladi. To je veoma razuman zahtjev i u interesu je Opstine, jer će ulaganje za izgradnju ove kuće 

izvršiti japanska ambasada, odnosno JICA. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, predsednice! Hoće li mi još neko uzeti riječ? Ako ne , onda idemo na 

Skupštinu. Ko je za ovu tačku dnevnog reda? Protiv? Uzdržanih? Imamo 5 glasova za, nula protiv 

i dva suzdržana, ide se na redovnu sjednicu. Imamo treću tačku, Predlog odluke za poništenje 

Odluke broj 11832/23 od 26.05.2023. godine, radi se o onim mestima koja želimo da proglasimo 

deponijama u selu Rrenc. Hoće li neko rec? 

Bedžet Dželadini : Znate da je pre dve sednice doneta odluka da se proglasi javni interes za dve 

oblasti, za izgradnju deponija za inertni otpad. Donijeli smo ovu odluku, odnijeli smo zahtjev 

Ministarstvu šumarstva, ali ono nas je vratilo i tražilo da postupimo po drugoj proceduri, a ne po 

proceduri koju smo napisali. Mi smo ispoštovali tu proceduru, podneli smo zahtev Vladi Kosova, 

ona je takođe odobrila ova dva mesta i koliko ja znam, Direkcija za urbanizam ih je takođe dala u 

vlasništvo opštine. Procedura je završena, dozvoljeno nam je i ovo je bila najbolja forma, jer da 

nam je Ministarstvo šumarstva dalo, onda bismo bili dužni da plaćamo i zakupninu. Sada smo 

preuzeli vlasništvo i nećemo plaćati zakupninu za izgradnju ove dvije deponije. Dakle, to je samo 

procedura, da nas ne bi pratilo, Ministarstvo nas je odvelo na sud, samo da ukine ova dva rješenja. 

Što se tiče drugog zahteva, da ne propadnem još jednom, za ukidanje Odluke o benzinskoj pumpi, 

kasnili smo u ovom pravcu i KPA je odlučila i dala ga nekom drugom da koristi ovu pumpu. 

Nemamo uspjeha u ovom pravcu. Ali, koliko znam , AKP ga je dala na korišćenje na određeno 

vreme, na dve ili tri godine, ne znam koliko dugo, ali ćemo ponovo pokrenuti proceduru kada dođe 

vreme, kada taj mandat istekne. Dakle, i u tu svrhu Skupština treba da donese odluku i poništi ove 

dvije odluke. Hvala ! 

Uran Halimi : Hvala, predsednice! Hoće li još neko riječ? Zatim smo ih stavili na glasanje 

odvojeno, pošto su se raspravljale o obje tačke . Imamo treću tačku, za poništenje Odluke, radi se 
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o deponiji. Ko je za ovu tačku dnevnog reda? Sigurno bi to trebali otkazati, pošto je od nas traženo 

? Protiv? Uzdržanih? Imamo 6 glasova za, nula protiv i jedan uzdržan. Nastavljamo sa četvrtom 

tačkom, radi se o poništenju Odluke o slučaju Pumpe, o čemu smo već govorili. Ko je za ovu tačku 

koja me prošla sutra u Skupštini? Protiv? Uzdržanih? Imamo 5 glasova za, nula protiv i 2 

suzdržana, prolazimo četvrtu tačku. Nastavljamo do pete tačke. Riječ je o Prijedlogu odluke za 

korištenje nekretnine, objekta namjenjenog za poštu u selu Brodosane. Ako znate, Pošta je uputila 

zahtjev i zatražila od Skupštine opštine da joj u što kraćem roku da odredišni objekat za poštu. Ali, 

kao što znate, u Bresani je posta delovala sa veoma starim objektom i dobro je da nam je dao 

objekat koji je do sada bio neupotrebljiv, a ranije je bio namenjen za poštu, koliko ja znam, jel 

predsednice? Dakle, usvajamo i glasamo i o ovoj tački. Zbog zapisnika, dobro je da se predsednik 

javi i da nam prijedlog, makar i kao dokaz. 

Bedžet Dželadini : Predsednik Skupštine je pročitao zahtev Pošte. Pripremili smo Predlog odluke 

za davanje u zakup, ne u vlasništvu, već na korišćenje, na duži period od 99 godina, bez prava 

privatizacije i uz minimalnu zakupninu od 1 evro mesečno, 12 meseci, kao imamo zemljište u 

Mejdanima i Šajnama takođe je dato KESCO-u. Dakle, mišljenja sam da o tome treba izglasati 

Skupština, kako bi se otvorio put načelniku opštine da zaključi ugovor sa Poštom i ona će se 

preseliti u objekat predviđen za funkcionisanje, iako je deo , polovinu ove pošte koristi Telekom, 

a ostatak će koristiti Pošta Kosova. Naime, stara pošta u kojoj je do sada funkcionisala je opštinsko 

vlasništvo , biće srušena i na njenom mestu biće izgrađen parking. Odluku treba izmijeniti i navodi 

da naknada od 10 eura treba da bude 12 eura, 1 euro mjesečno. 

Uran Halimi : Hvala,! Može li se još neko oglasiti po ovom pitanju? Stavljamo na glasanje. Ko 

je za? Protiv? Uzdržanih? Imamo 6 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih. Pređimo na šestu 

tačku, a to je Prijedlog odluke za pokretanje postupka za izradu Plana razvoja opštine. Imamo dvije 

tačke, šesta i sedma su tačke koje se moraju ispuniti. Oni su veoma u interesu opštine. Hoće li neko 

rec? direktor za privredu i finansije. 

Qamil Kolloni : Pozdrav predsjedavajućem, pozdrav predsjedavajućem, pozdrav svim 

delegatima! Vi znate da opština Dragaš ima ORP odobren od 2013. do 2023. godine. Iz tog razloga, 

pošto mandat ORP ističe ove godine, na terenu su predstavljeni različiti interesi za ekonomski 

razvoj opštine Dragaš, mi su predložili da ove godine preuzmemo inicijativu za procedure izrade 

OPR. Da bismo sproveli ovu inicijativu, moramo donijeti odluku Skupštine. Vjerujem da ste svi 
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pročitali Prijedlog odluke, bilo bi dobro da se nastavi i ona se sutra kao takva odobrava, kako 

bismo mogli nastaviti sa ostalim procedurama, putem javnog poziva za angažovanje 

specijalizovanih firmi koje će se uzeti na odobravanje ODP-a, takođe za izradu zonskih karata 

opštine Dragaš. Pozivam vas da odobrite ovu odluku. 

Uran Halimi : Hvala, direktore! Hoće li još neko riječ? Stavljamo na glasanje. Ko je za? Protiv? 

Uzdržanih? 6 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, šesta tačka prolazi, nastavljamo sa sedmom 

tačkom, ovo je isto kao i MDP. Ko je za ovaj prijedlog? Protiv ?Uzdrzani ? Imamo 6 glasova za, 

nula protiv i nula uzdržanih. Nastavljamo do osme tačke, a to je usvajanje budžeta za 2024. Hoće 

li neko razgovarati o budžetu? Ovo je tačka vezana za KAB. Da vidimo da li gradonačelnik 

predlaže neke promjene, svakako. 

Bedžet Dželadini : Poštovani delegati! Dobili ste materijal i Predlog odluke za usvajanje budžeta 

opštine Dragaš za 2024. godinu i predračun za 2025-2026. Spomenut ću samo nekoliko promjena 

koje je potrebno napraviti, dok su došle. Na Listi kapitalnih ulaganja u tački 12, umjesto 76 hiljada, 

staviti 72 hiljade. U 'Izgradnji Turističke kuće u mjestu PIŠAT u Brešani', ovdje se stavlja broj 14, 

4 hiljade skinuto od 12, iz granta , dakle 4 hiljade i 10 hiljada su iz sopstvenih prihoda, postaje 14 

hiljada. Zatim na tačku 24, 'Izgradnja zaštitnog zida...' dodaje se pokockavanje. U tački 29 dodati 

zaštitni zid u Qollopeku i kanalizaciju. U 34. piše Pokockavanje puteva u selu Plavë i sređivanje 

Krevećičkog potoka', iznos je isti. Kod 47 kod, projekcija za 2025. godinu bi trebala biti 70.000. 

U 2., u projekciji za 2026. godinu, umjesto 2.484.290 treba upisati 2.234.290 i ova sredstva koja 

su skinuta (250 hiljada eura) treba da budu u drugoj poziciji, 56, 'Izgradnja kuća za osobe za 

ograncenim mogcnostima 250 hiljada eura. Ovaj prijedlog nam je stigao prije 3-4 dana iz Vlade, 

koji svakako treba iskoristiti kao projekciju za 2026. godinu. To su novi prijedlozi. 

Uran Halimi : Hvala,! Hoće li neko rec? Stavljamo i ovu tačku dnevnog reda na glasanje. Ko je 

za? Protiv? Uzdržanih? Imamo 5 glasova za, 1 protiv i nula uzdržanih. Nastavljamo do poslednje 

tačke. Hoće li neko riječ i razgovarati o nekoj stvarnosti? Ako ne , onda prelazimo na zahtjeve. 

Imamo neke zahtjeve ovdje, imamo zdravstveni zahtjev. U zdravstvu smo obično nadmašili 

gradonačelnika, on zna šta će sa njima. 

Bedžet Dželadini : Ovo je zahtev za finansijsku pomoć. Vi znate da smo pregledali više od 300 

zahtjeva i dodijelili sredstva svim licima, skoro svima, 99%. Trenutno nemamo nijedan nacin i 

sredstva posvećen ovom pitanju. Želim da vas obavijestim da se u saradnji sa ReLoaD2 
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programom takmičilo 7 lokalnih nevladinih organizacija od kojih je 5 nevladinih organizacija 

pobijedilo na projektu. Imamo dogovor sa ReLoaD2 da 30% iznosa sredstava mora učestvovati od 

strane Opštine, iz tog razloga se ne usuđujemo da trošimo ta sredstva, jer ostajemo dužni prema 

ReLoaD2. Dakle, ako nam preostaju sredstva nakon otplate duga prema ReLoaD2, onda ćemo 

pregledati i odgovoriti na ove zahtjeve za finansijsku pomoć. Ovo je zahtjev za Sadije Qerimi, to 

je još jedan zahtjev za Sulbu Sato, za to su potrebna sredstva za plaćanje računa za vodu. Tražio 

sam da se ovaj zahtev pošalje Kancelariji za zajednice, neka ga ova kancelarija ispita, ima 

sredstava, samo treba da se ispita da li ima zakonsko pravo da dodeljuje sredstva. Takođe, jedan 

građanin sela Leštan je molio opštinu Dragaš, odnosno Skupštinu, da donese odluku i dodeli 

društveno zemljište za izgradnju kuće. To je zakonom zabranjeno i mi nemamo izbora. Da dam 

odgovor da po zakonima na snazi nemamo pravo da dodeljujemo zemljište za izgradnju. 

Kompanija 'Galaxy' iz Prizrena podnela je zahtev za izgradnju solarnog parka u opštini Dragaš . 

Za mjesto gdje je podnio zahtjev, to nije opštinsko vlasništvo. Odgovorili smo da ovo nije naše 

vlasništvo i da nemamo pravo da dijelimo zemljište u tu svrhu. Odgovor smo mu vratili , on nije 

bio zadovoljan odgovorom i obratio se Skupštini opštine da ga ispita. Mišljenja sam da i Skupština 

opštine treba da podrži odgovor načelnika i Direkcije za urbanizam da ovo zemljište nije u našem 

vlasništvu. Takođe, u međuvremenu je stigao još jedan zahtjev za izgradnju solarnog energetskog 

parka snage 50 megavata. Ovaj zahtjev je došao i meni kao načelniku opštine. Rješenjem sam 

zatražio od Uprave za urbanizam da ispita ovu stvar i da odgovor. Tada ovaj predmet, nakon što 

dobije odgovor od Direkcije za urbanizam, može doći u Skupštinu na odlučivanje i razmatranje. 

Hvala ti! 

Uran Halimi : Hvala,! Hoće li još neko riječ? Ako ne , onda proglašavamo ovaj odbor zatvorenim. 

Hvala na učešću! Vidimo se sutra na redovnoj sjednici! 

Predsedavajuci KPF-a 

Uran Halimi 

 

 


